
0 

• 

• 
• 

Möte: 
Datum: 

S11:ARE BYALAG 

Styrelsemöte 
23 juli 2023 

MÖTESPROTOKOLL 

Närvarande: Christer Ekström, Lars Andersson, Lars Lundin, Alf Olsson, 
Fredrik Trulsson, Ingrid Tågerup, Bengt Werner. 

Frånvarande: Madeleine Haensch 

§1 

§2 

§3 

§4 

Mötets öppnande. 
Christer Ekström hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning och justering. 

Föreslagen dagordning godkändes. Lars Andersson och Bengt Werner valdes att 
jämte ordföranden Christer Ekström justera protokollet. 

Föregående protokoll. 
Ordförandens genomgång av föregåen_de protokoll föranledde ingen kommentar. 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

Ekonomi 
Status ekonomi 
Några fler medlemsavgifter har inkommit sen förra styrelsemötet. Medlems-, 
stöd- och vägavgifter är därmed betalda till budgeterad nivå. De genomförda 
Skårebo-träffarna har gett små men likväl överskott. Därtill betalar Vattenfall en 
ersättning för Byalagets medverkan i Vattenfalls kommunikation om pågående 
mätningar av havsbotten utanför Skåre. Föreningens ekonomi bedöms som 
fortsatt oförändrad stabil. 

Delning av kostnader for hemsidan 
Fredrik Trulsson fortsätter diskussionen med Båtklubben om delning av 
driftskostnaden för hemsidan med start från hösten 2023 då telekom
leverantörens faktura för nästa årsavgift ska betalas. 

§ 5 Verksamhetsplan 2023 
Skåreboträffar 
Tills i dag har fyra träffar genomförts: 

- Besök på FN-huset i Köpenhamn (15 deltagare) 
- Träff med Trelleborgs politiker (öppet för alla, ett 30-tal deltagare) 
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SURE BYALAG 
MÖTESPROTOKOLL 

- Besök av Janie Ahlström, landslagsledare artistisk gymnastik (16 
deltagare) 

- Besök hos Åke Truedsson, Möllegården (20 deltagare) 

För resten av året finns långt framskridna planer på en utbildning i HLR (Hjärt

Lung-Räddning) i september, ett besök till Louisiana samt ett antal andra ideer 

och uppslag. 

Midsommar 
Midsommarfesten i år drog ca 150 besökare till en mycket trevlig tillställning 

med fint väder, ståtlig midsommarstång och levande musik. Ett särskilt tack till 

Gustav Jonsmeden för ett utmärkt väl genomfört arrangemang med säker 

tonträff i festens sång och musik. 

Leader Söders/ätt/Vattenverkstaden 
Pilotprojektet med Vattenverkstaden har nu fyra träffar inplanerade, två till 

hösten 2023 och två till våren 2024. En utvärdering av projektet görs i juni 2024 

och den blir ett viktigt underlag för kommunens beslut om fortsatt aktivitet. 

Styrelsen understryker vikten av att vi mycket aktivt marknadsför projektet med 
Vattenverkstaden. 

VA i Byahoddan 
Vår ansökan om bidrag för att ansluta Byahoddan till kommunalt VA har 
godkänts och Kommunen genomför arbetena i början av 2024. 

Skåremästerskap 
Boule-mästerskapet "Skåre Boule Open" avlöpte den 25 juni med sex lag 
anmälda till ett av deltagarna mycket uppskattat arrangemang signerat Gustav 

Jonsmeden. Lagtävlingen vanns av Lag Callan bestående av Sabina och Peter 
med barn. Peter tog även hem priset för bästa franska utstyrsel. Till "MVP" 

(Most Valued Player) utsågs Jonas Malmsten . 

Golfmästerskapet äger rum den 4 augusti. 

Kräftskiva i augusti 
Beslöts att kräftskivan arrangeras den 19 augusti med Lars Andersson som 

ansvarig. Lars Andersson och Bengt Werner formulerar och skickar ut en 
inbjudan. 

Övrigt 
Inköp av musikanläggning 
Beslöts att Lars Lundin beställer den rekommenderade musikanläggningen 

Onyx SPJ-PA912 Mobil Amp 12" hos Malmö Musikaffiir till priset 4 695 Kr för 

leverans i god tid innan kräftskivan 19 augusti. Beslöts vidare att anläggningen 

förvaras hos Christer Ekström, som även svarar för att sätta upp villkoren för 

tillfälliga utlåningar av anläggningen. 
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Badhytter 
Vårt förslag till tävlingen "En miljon ideer" med två omklädningshoddor till 
baddäcket vann. Hoddorna ~ommer att tillverkas genom Kommunens försorg 
under våren 2024. Ett särskilt tack till Bengt Werner för det vinnande förslaget 
och ett intensivt arbete med marknadsföring av förslaget. 

Redutten 
Kommunen har meddelat att den inte kan medverka i omvårdnaden av redutten 
eftersom den är privat mark. Styrelsen beslöt därför att lämna över ärendet till 
markägarna med önskemål om att de förbättrar omvårdnaden. 

Tångfyllda stränder 
På Christer Ekströms fråga säger Kristoffer Tonning, stadsmiljöavdelningens 
chef i Trelleborgs kommun, att det är samma entreprenör som utför arbetet på 
alla stränder i Trelleborg och att det bara är på Skåre och några andra stränder 
som problemet finns att tång blåst långt upp på stranden och sen täckts av sand. 
Det ger ett mjukt underlag som är besvärligt för arbetsmaskinerna men arbetet 
fortsätter för att försöka få stränderna i ett trevligare skick. 

F aceBook-grupp 
Uppdrogs åt Lars Lundin att undersöka möjligheterna att etablera en FaceBook
grupp på Byalagets hemsida. 

§ 7 Nästa styrelsemöte. 
Söndag l O september 2023 kl l 0:00 i Byahoddan. 

§ 8 Mötets avslutning. 
Christer Ekström tackade de närvarande och avslutade mötet 

~ cfb 
Justeras: 

Lars Lundin 

Ordförande: Justeras: 

Christer Ekström 

Sida 3 av 3 

l 



{"type":"Document","isBackSide":false,"languages":["sv-se"],"usedOnDeviceOCR":false}



{"type":"Document","isBackSide":false,"languages":["sv-se"],"usedOnDeviceOCR":false}



{"type":"Document","isBackSide":false,"languages":["sv-se"],"usedOnDeviceOCR":false}


